



Hong Kong Unison Limited

香港融樂會有限公司

I wish to make a commitment to fighting for racial equality in Hong Kong
我願意支持融樂會在香港爭取種族平等



Become a monthly donor 立即成為月捐者:

Amount 港幣 HKD \$125 \$250 \$500 Others 其他: \$

Bank account autopay 銀行自動轉帳
Please complete the "Direct Debit Authorization Form" at the back of the page.
請填妥背頁的「直接付款授權書」。

Credit card payment 信用卡自動扣款
Please apply through PayPal on our website or simply complete the contact form below, so our staff can follow up with you.
請透過本會網站以 PayPal 網上平台登記，或填妥以下聯絡表格以便本會同事跟進。

Make a one-off donation of 作出一次性捐款:

Amount 港幣 HKD \$300 \$500 \$1,000 Others 其他: \$

Bank Deposit 存入銀行
Please deposit your donation to HSBC account no. #534-642509-001
請存款到匯豐銀行戶口#534-642509-001。

Cheque 支票
Please make cheque payable to "Hong Kong Unison Ltd."
支票抬頭請寫「香港融樂會有限公司」

Online credit card payment 以信用卡進行網上捐款
Please apply through PayPal on our website or simply complete the contact form below, so our staff can follow up with you.
請透過本會網站以 PayPal 網上平台登記，或填妥以下聯絡表格以便本會同事跟進。

Donate Online at 立即網上捐款: www.unison.org.hk/donation



Donor Information 捐款者資料:

* mandatory field 必須填寫

Name (Mr/Ms)
姓名(先生/女士)

* Address
地址

* E-mail address
電郵地址

Contact No.
聯絡電話

*Hong Kong Unison is a registered charitable institution (IR File No. 91/7763). Donation of HKD\$100 or above are tax-deductible with official receipt. 香港融樂會為註冊慈善團體 (IR File No. 91/7763)。港幣 100 元或以上捐款可憑收據在香港申請免稅。

Please return this form along with cheque/ deposit slip/ direct debit authorization form (if any) to Hong Kong Unison through the following ways: 請將本頁連同支票/ 存款收據/ 直接付款授權書(如有)以下列方式交回香港融樂會:

E-mail 電郵: info@unison.org.hk **Fax 傳真:** 2789 1767

By Post 郵寄: Hong Kong Unison Ltd., Flat 1303, 13/F, 1 Elm Street, Tai Kok Tsui, Kowloon.

九龍大角咀榆樹街 1 號 13 樓 1303 室, 香港融樂會收

Notice

If you object to your personal data, namely your full name, address(es), telephone number(s) and email address(es), being utilized for the purposes of service, work or event promotion and updates, fundraising and volunteer recruitment done by Hong Kong Unison, please contact us at info@unison.org.hk. Upon receipt of such an objection, Hong Kong Unison will have to cease using your personal data for the above purposes or those purposes specified in the objection without charge.

注意事項

如您反對本會使用您的個人資料(全名、地址、電話及電郵地址)作本會籌款、招募義工、發放活動及服務資訊的用途,可隨時電郵至 info@unison.org.hk。本會將須停止使用您的個人資料作上述用途(或您在電郵中所列明的用途),費用全免。